

AL AIN JUNIORS SCHOOL

LEARNING TRAILS , ACADEMIC YEAR 2020-2021

TERM 1

Grade: 2

Week: 8

Date:18.10.2020 to 22.10.2020

Subjects	Lesson Objectives	Materials required
Arabic-Advance	النص المعلوماتي اضحك الدنيا تضحك معك - التعرف على المفردات الجديدة- تحديد الفكرة الرئيسية والأفكار الفرعية- إجابته تدريبات كتاب النشاط	العروض التقديمية – الباور بوينت – فيديو هات تعليمية – أوراق العمل – مواقع إلكترونية
Arabic-General	أنا وأصدقائي التعرف على المفردات الجديدة وتوظيفها في جمل من انشاء الطالب دراسة الجمل والفقرات التي تخص الدرس وشرح معانيها مع القراء والكتابة الجيدة المدود والحركات القصيرة والطويلة	العروض التقديمية – الباور بوينت – فيديو هات تعليمية – أوراق العمل – مواقع إلكترونية
Islamic Studies – Arabic	درس الطهارة ونواقض الوضوء . يتعلم الطالب كيفية الوضوء وهيئته يوضح نواقض الوضوء	الكتاب المدرسي البوربوينت أوراق العمل فيديو تعليمي مصادر خارجية
Islamic Studies – English	Lesson: I love good things for my brother To find out some learned lessons of the Hadith. To describe how to apply what I have learnt in our daily life	Textbook, Worksheets PowerPoint short video
Moral Science	Revision of Formal assessment Self-responsibility (continuation)	
English	Writing Instructions Bossy/Command Words Time Words Adding ly to show how things are done	PPT, Videos, English Learner's Book, English Work book
Math	Add numbers using concrete objects, pictorial representations, and mentally, including: <ul style="list-style-type: none"> a two-digit number and ones a two-digit number and tens two two-digit numbers	PPT,Videos
Science	Know about the different kinds of world habitats.	Ppt,Videos, Science Text Book and Habitat Work Book
Geography	Understand what seaside holidays and resorts were like in the past and how they are today.	PPT,Videos
Computer Science	Application of a computer	
UAE Studies – Arabic	درس اتحاد بلادي - يعدد الطالب خطوات قيام الاتحاد يتعرف الطالب على إنجازات دولة الإمارات العربية المتحدة	Power point – book Video – work sheet quiz



AL AIN JUNIORS SCHOOL

UAE Studies – English	<ul style="list-style-type: none"> ➤ Describe life by the sea in the past. ➤ Understand the importance of pearl diving and fishing to people living in the coastal areas. 	Microsoft Teams, PowerPoint, assignments, Task sheets & videos related to the Topics.
Spelling Set 5		

HEALTHY TIP

- ✓ Choose snacks that provide nutrients and energy. These are essential for active, growing children.
- ✓ Include physical activity in your daily routine. Walk as a family before or after meals.
- ✓ Be active in the home. For example, you can dust, vacuum, garden, or walk as part of running errands. These activities are good ways to burn calories.
- ✓ Take the stairs instead of the elevator.

Class Teachers: Ms. Mehwish (Grade 2B and YEAR LEADER)

Ms. Rhea (Grade 2A), Ms. Leizl (Grade 2C), Ms. Reshma (Grade 2D)